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       Generalforsamling FS for sygeplejersker i stomiplejen. 

                                            Hotel Koldingfjord 1/11-2023 

 

1. Valg af dirigent  

Birgitte Dissing 

2. Valg af referent 

Susanne Lemmike 

3. Valg af stemmetællere 

Trine Borligt 

4. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

5. Bestyrelsens beretning og godkendelse af denne. 

Forkvinde Marie fortæller om det sidste år i det faglige selskab. 

Vi er for nuværende 131 medlemmer – stabilt i forhold til sidste år. 

Vi åbnede sidst år op for at ikke-medlemmer af det faglige selskab kunne deltage. Vi kan oplyse at 

der deltager 11 Ikke medlemmer på dette landskursus ud af de i alt 74 deltagere.  

Vi fastholder at legat kun kan uddeles til ansøgere som har været medlem af det faglige selskab i to 

år.  

Vi i bestyrelsen har afholdt to online møder og to fysiske møder; et her på Koldingfjord og et i 

Kvæsthuset DSR – til disse møder har vi arbejdet med Landskursus planlægning og vores arbejde 

med de Nationale anbefalinger – som også har bevirket,  at vi har afholdt korte onlinemøder ca. 1 x 

månedligt. 

Vi har søgt og fået 100.000 kr. af Louis Hansen fonden. Nogen af pengene er brugt til oversættelse 

af den norske anbefaling til dansk og brug af faglig bibliotekar til hjælp til litteratursøgning da de 

norske anbefalinger bygger på studier før 2018 og vi vil supplere med nyere relevant viden. 

Vi har også vores kyndige og dygtige vejleder Marianne Krogsgaard som er vi så utrolig glade for.  

Vi har online møde med vores norske kollegaer i januar.  

 

Annette tager over på beretning vedr. Patientforeningerne; tarmkræftforeningen, Colitis Ulcerosa 

foreningen og COPA.  

Annette har deltaget i det årlige møde og giver en kort gennemgang af hvad der rører sig i de 

forskellige foreninger.  

 

Marie fortsætter beretningen; Vi har pga. opstramning fra hotellet besluttet at vi kun booker ca. 75 

værelser – for vi ender i år med at betale 20.000 kr. for værelser som vi har reserveret, men ikke har 

haft brug for alligevel. Så det bliver efter først til mølle princippet så længe der er værelser på 

hotellet, alternativt må der bookes værelser nede i Kolding by. 

Vi har i bestyrelsen besluttet at vi holder landskursus på Koldingfjord de næste 2 år og allerede nu 

kan vi afsløre at det bliver 6-7/11- 2024.  
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Beretning er godkendt. 

 

6. Gennemgang af regnskab ved kasser Hanne. 

Regnskabet er godkendt. 

7. Gennemgang af budget. 

Kontingent fastholdes på 300 kr. 

Budget er godkendt. 

8. Indkommen forslag fra bestyrelsen: 

Ændringer i vedtægterne. §7 Generalforsamlingen stk. 2. Ændring af: Indkaldelse skal ske skriftligt, 

ved opslag på selskabets hjemmeside, ændres til:  indkaldelsen til generalforsamlingen sendes 

sammen med invitation til Landskursus til medlemmer af det faglige selskab. 

Dette er godkendt. 

9. Valg til bestyrelsen: 

Marie Uth Pilebo – genvalgt 

Susanne Lemmike – genvalgt 

Pernille Hansson– genvalgt 

Jane Justinussen– genvalgt  

 

Valg til suppleant 

Ingrid Søndergård – genvalgt 

 

10. Valg til revisor 

DSR er genvalgt 

11. Valg til faglig revisor  

Annette H. Nørgaard genvalgt 

12. Valgkomité 

Ulla Skræp – genvalgt for 2 år (tilkendegav før GF da hun ikke kunne deltage) 

Tove Jansen – fortsætter endnu 1 år og er på valg næste pr. 

13. Evt.  

Nyt fra ECET – intet nyt.  

Nyt fra WECT – Marie informerer på vegne af Jette Kundal.  

Jette ønsker at trække sig og vi skal derfor vælge en ny - der er ingen som ønsker at stille op, hvorfor 

vi ender med at der ikke er en i vores faglige selskab. Hvis nogen fortryder, kontakt endelig 

bestyrelsen.  

Et ønske om at få tilrettet vores liste med diverse stomiklinikker med tlf.nr / åbningstider mv. Alle 

selv ansvarlige herfor. 

Ligeledes et ønske om kontaktnumre til kommunerne.  

Disse skal sendes til vores web-ansvarlig Pernille; pernille@runman.dk 

  


